

國立雲林科技大學技術及職業教育研究所
博士班研究生論文計畫審查申請書
Graduate School of Technological and Vocational Education,
National Yunlin University of Science and Technology
Dissertation plan review application for doctoral candidates

姓名：_____ 學號：_____ 申請日期：_____年____月____日
(Name) (Student ID) (Date of Application)(Year)(Month)(Day)

論文題目 (Dissertation Title)：

中文(Chinese)：_____

英文(English)：_____

審查日期：_____年____月____日 上午_____時_____分
(Review Date) (Year) (Month) (Day) (Hour)(Minute -a.m./p.m.)

地點(Location)：_____

擬聘審查委員：(請詳列姓名、職稱及服務單位)

Review Committee Proposed to be Invited: (Please list name, title, and service unit in detail)

	姓名(Name)	職稱(Title)	服務單位(Unit)	聯絡電話(Telephone)
1				
2				
3				
4				
5				

申請人簽章(Applicant Signature)：

虛線以上研究生填寫(請指導教授及所長簽章確認)

Graduate students shall fill in the part above the dotted line (confirmation by signature and stamp of Advising Professor and Director is required.)

1. 與技職教育相關聯度：完全相關中度相關低度相關無相關(勾選無相關者，請填具第2題)

Correlation with technological and vocational education: 1. Complete Correlation 2. Medium Correlation 3. Low Correlation 4. No Correlation (Please fill in the second topic in case of ticking "No Correlation")

2. 論文研究方向非技職教育領域的輔導及其調整作法：

The research direction of the dissertation is not the instruction in the technological and vocational education field and the adjustment method:

指導教授簽章(Advisor Signature)：

所長簽章(Director Signature)：

※備註(Note)：

1. 論文計畫審委員須3-5人(指導教授為當然委員)，由指導教授推薦名單，經所務會議核備。

The planned review committee of the dissertation shall be 3~5 persons (Advisor shall be one of them); the Advisor shall recommend the name list, and it shall be reviewed and approved at the meeting of the School Affairs.

2. 本表最遲應於計畫審查口試前1個月送交所辦提所務會核備。

This table shall be sent to the meeting of School Affairs for approval and storage at least 1 month prior to the planned review oral exam.

該生於_____年____月____日(已達6個月)完成指導教授同意書簽核。承辦人簽章：